

RESOLUTIONS

adopted by the Council
at its forty-seventh session

2171 (XLVII). Report of the United Nations Visiting Mission to observe the referendum in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands, July 1979

The Trusteeship Council.

Having examined at its forty-seventh session the report of the United Nations Visiting Mission,² dispatched at the invitation of the Administering Authority and pursuant to its resolution 2168 (XLVI) of 6 June 1979, to observe the referendum in Palau, Trust Territory of the Pacific Islands,

1. Takes note of the report of the Visiting Mission;
2. Expresses its appreciation of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf.

1503rd meeting
29 May 1980

2172 (XLVII). Report of the United Nations Visiting Mission to the Trust Territory of the Pacific Islands, 1980

The Trusteeship Council.

Having examined at its forty-seventh session the report of the United Nations Visiting Mission to the Trust Territory of the Pacific Islands, 1980,³

Having heard the statements made by the representatives of the United States of America concerning the report,⁴

1. Takes note of the report of the Visiting Mission and of the observations of the Administering Authority thereon;
2. Expresses its appreciation of the work accomplished by the Visiting Mission on its behalf;
3. Decides that it will continue to take the recommendations, conclusions and observations of the Visiting Mission into account in future examination of matters relating to the Trust Territory;
4. Invites the Administering Authority to take into account the recommendations and conclusions of the Visiting Mission, as well as the comments made thereon by the members of the Trusteeship Council.

1503rd meeting
29 May 1980

² Official Records of the Trusteeship Council, Forty-seventh Session, Supplement No. 1 (T/1813).

³ Ibid., Supplement No. 2 (T/1816).

⁴ See T/PV.1496.

RÉSOLUTIONS

adoptées par le Conseil
à sa quarante-septième session

2171 (XLVII). Rapport de la Mission de visite des Nations Unies chargée d'observer le référendum dans les Palaos, Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique, en juillet 1979

Le Conseil de tutelle.

Avant examiné, à sa quarante-septième session, le rapport de la Mission de visite des Nations Unies² envoyée sur l'invitation de l'Autorité administrante et conformément à sa résolution 2168 (XLVI) du 6 juin 1979 pour observer le déroulement du référendum dans les Palaos, Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique,

1. Prend acte du rapport de la Mission de visite;
2. Exprime sa satisfaction devant le travail accompli en son nom par la Mission de visite.

1503^e séance
29 mai 1980

2172 (XLVII). Rapport de la Mission de visite des Nations Unies dans le Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique en 1980

Le Conseil de tutelle.

Avant examiné, à sa quarante-septième session, le rapport de la Mission de visite des Nations Unies dans le Territoire sous tutelle des Iles du Pacifique en 1980,³

Ayant entendu les déclarations des représentants des Etats-Unis d'Amérique au sujet dudit rapport⁴,

1. Prend acte du rapport de la Mission de visite et des observations de l'Autorité administrante à son sujet;
2. Exprime sa satisfaction devant le travail accompli en son nom par la Mission de visite;
3. Décide de continuer à tenir compte des recommandations, conclusions et observations de la Mission de visite, lorsqu'il examinera à l'avenir les questions relatives au Territoire sous tutelle;
4. Invite l'Autorité administrante à tenir compte des recommandations et conclusions de la Mission de visite, ainsi que des observations faites à ce sujet par les membres du Conseil de tutelle.

1503^e séance
29 mai 1980

Documents officiels du Conseil de tutelle, quarante-septième session, Supplément n° 1 (T/1813).

³ Ibid., Supplément n° 2 (T/1816).

⁴ Voir T/PV.1496.